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Proces – verbal 
încheiat azi 31.03.2017  cu ocazia şedinţei extraordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipseste d-na Miu Valeria . 
 D-na primar spune ca sedinta este tot extraordinara deoarece in 27.03.2017 au fost 
primite sumele de la CJ Olt, se vede pe data de inregistrare, am facut bugetul pe repede inainte 
pentru ca trebuie sa-l depunem in termen . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 
voturi . 
  D-ul presedinte  Stavre Cristea  citeste  ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local  de venituri si 
cheltuieli pentru anul  2017 

            Spune ca ar mai avea o cerere de discutat si ii da citire, considerand ca este o 
problema urgenta. Mentioneaza ca este urgenta sa se monteze un indicator intr-o curba in sat 
Ursoaia, chiar si o oglinda, fiind curba deosebit de periculoasa . 
 Se supune la vot ordinea de zi si se aproba in unanimitate . D-ul Stavre Cristea supune la 
vot si adaugarea cererii dansului pe ordinea de zi. Se aproba cu unanimitate de voturi adaugarea 
cererii pe ordinea de zi . 
 D-ul presedinte de sedinta citeste pct.1 de pe ordinea de zi . 
 D-ul Matei Florin- consilier superior in cadrul comp. financiar – contabil ia cuvantul si 
enumera adresele cu sumele repartizate de la AJFP Olt si CJ Olt, adresa Scolii Icoana, spunand 
ca bugetul a fost intocmit la nivelul veniturilor incasate anul trecut .  
 Da citire sumelor prevazute in anexa primita de la AJFP Olt cu sumele din TVA 
repartizate pentru Comuna Icoana. Mentioneaza ca suma prevazuta pentru asistenti personali si 
indemnizatii handicap va ajunge pentru tot anul 2017 . 
 D-ul Matei Florin spune ca avem 31000 lei- sursa E  fond rulment de utilizat pentru 
cheltuielile aferente anului 2017, din fondul de rulment avem in total 409 mii lei . In continuare 
da citire listei de investitii, mentionand propunerile de cofinantare de la bugetul local pentru 
aceste investitii . 
 D-na primar – este necesara extindere in Ursoaia pentru a nu mai merge pompele atat de 
mult, sa mearga prin cadere cat si un hidrofor in respectivul punct din Ursoaia . 
 D-ul contabil – 86000 lei avem la sursa E – total cheltuieli.  

− Da citire in continuare defalcarii sumelor la cap. 51.02.10, spune ca a prevazut o suma 
in plus la acest capitol deoarece se preconizeaza o crestere a indemnizatiilor 
demnitarilor si acordare vouchere de vacanta . 

− Trece la cap. 51.02.20 si da citire sumelor repartizate pe trimestre, defalcate . La 
furnituri birou, materiale curatenie sumele sunt ca anul trecut, la iluminat, forta motrica 
suma este mai mica deoarece am instalat centralele termice. La carburanti spune ca au 
mai ramas cateva bonuri valorice de anul trecut si s-a tinut cont de faptul ca exista cota 
pentru cele doua Logan- uri cat si microbuzul . Mai mentioneaza ca la deplasari s-a pus 
mai mult deoarece nu mai putem achizitiona clor de la Valcea si singura solutie este la 
Borzesti, in Moldova, judetul Bacau . Face cunoscut faptul ca s-a primit o informatie de 
la d-ul auditor Paun ca nu prea ar fi in regula cu cota pentru fiecare masina, dupa cum 
au zis cei de la Curtea de conturi si spune ca vom vedea cum este in regula, Loganul 
rosu consuma 1 l ulei pana la Slatina si retur . 

− La pregatire profesionala s-a prins acceasi suma ca in anul 2016 . 
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− La cheltuieli judiciare s-au platit deja 6000 lei, avem 6000 lei accesorii la suma de la 
APIA si 1000 lei de la finante (cu aragazele) . 

− La alte cheltuieli cu bunurile si serviciile – avem 230000 lei (un gard, o extindere, 
intretinere tavane la Ursoaia scoala si la Icoana, rampe acces persoane cu handicap). 

− 1000 lei fond rezerva. 
− 10000 lei sunt prinsi la instinctoare. 
− La invatamant am prin banii pentru tichete copii. 
− La cultura, culte, religie este vorba de curent baza sportiva, camin, se mai vrea 

amenajare spatiu verde la Rosioru, lucrari gard Camin Floru si mai avem si pentru cele 
doua biserici de la Ursoaia . 

− La 68.02. - 52000 lei care ajung tot anul . 
− La 70.02. - 133000 lei din care 40000 lei extindere retea alimentare cu apa 
− La 74.02. - 148000 lei (colectare deseuri, tratare, cofinantare pentru investitia cu 

colectare deseuri, canal) . 
− La 84.02. - 632000 lei, din care 332000 lei cofinantare drum DC98 Ursoaia si 162000 

lei cofinantare Drum DC 189 Floru – Serbanesti . 
− La Scoala – n-o sa le ajunga la salarii trim. IV, 15000 lei le-am dat la burse, 60000 lei la 

transport cadre si le-am propus ca in caz ca nu ajung banii, le mai dam in trim.III, IV. 
− La Alimentare cu apa -  avem de achitat doua spalari bazin, apa de platit, o ultima 

factura la Tuband – servicii la sistemul de alimentare cu apa, cheltuieli de intretinere . 
− La Scoala 646000 lei este bugetul total pentru ei, sunt putin descoperiti la salarii sfarsit 

trim. III si trim. IV, le-am dat cei 60000 lei pentru transport, 15000 lei pentru burse, o sa 
mai fie nevoie de ignifugare, se estimeaza la 50000 lei-60000 lei, este obligatorie pentru 
autorizarea la incendiu . 

D-na primar – si la primarie trebuie facuta ignifugarea, au zis ca ar costa aprox. 90000 lei . 
D-ul contabil – trebuie facut ceva cu podul si  porumbeii din acesta, este deranjant . 
D-na primar – odata cu curatenia trebuie facuta si o investitie . 

− la buget noi am incercat sa fim transparenti . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – in proiectul de buget nu este semnat de primar si contabil, sper ca 
vi-l insusiti. 

− in raportul compartimentului zice ca in 45 zile de la data publicarii in Monitorul Oficial 
trebuie aprobat, cred ca putea fi si sedinta ordinara, ultima zi ar fi 06 aprilie . 

D-ul contabil – de la finante asa se cere sa fie prezentat, aprobat cel tarziu 31.03.2017 . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – unde este sponsorizarea de 10000 lei de anul trecut ? 
D-ul contabil – este intr-un cont separat, in afara bugetului . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – s-a inregistrat un fond rulment de 4 miliarde, au mai existat 5 
miliarde pentru doamna ordonator de credite, deci bani au existat . 
D-na primar – Am dat 170000 lei la APIA, 170000 lei la Harrison, 120000 lei la Florvaltex 
avem de dat . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – la fondul de rezerva este doar 1000 lei, trebuia mai mult, sa nu zica 
Curtea de conturi ceva . 

− d-ul Stavre, sa nu mai vina cineva ca d-na Marinescu, cu casa arsa, sa-i dam 20000 lei 
ajutor de urgenta. 

− la alimentare cu apa este mare suma prinsa pentru extindere, nu este mare lucru de facut 
acolo. 

D-na primar – mai apar si alte lucrari, de exemplu acum a trebuit sa facem gard la bazinele de 
apa . 
D-ul presedinte Stavre Cristea supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate 
de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 5 .   
D-ul Stavre Cristea ia cuvantul si spune ca este curba aceea la Marinesti, trebuie facut urgent 
ceva, asta a scris in cererea adaugata pe ordinea de zi . S-a intrat mult de la Marinescu Didel,   
s-a ingustat . 
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D-nii consilieri sunt de acord cu solicitarea d-lui Stavre Cristea in unanimitate . 
D-na Veisa Teodora – impreuna cu politia ar trebui verificat in toata comuna ce indicatoare mai 
sunt necesare . 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Stavre Cristea          Nicolăiţă  Viorel 


